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 Protokollsutdrag 4/2013 

 Sammanträdesdag 
 2013-04-18 
 Kl 16:00 – 17:30 
 Ajournering kl 17:00-17:05 
  
Justerat den 29 april 2013 Anslaget den 2 maj 2013 
 
 
 
Regina Kevius Tara Twana 
 
  
Närvarande 
 
Ordföranden Regina Kevius (M) 
Ledamöterna Andrea Femrell (M) 

Per Hagwall (M) 
 Johan Brege (M) 
 Björn Ljung (FP) §§ 1-33, 35-91 
 Christer Mellstrand (C) §§ 7-91 
 Erik Slottner (KD) 
 Tara Twana (S) 
 Elina Åberg (MP) §§ 1-16, 18-30, 32-91 
 Maria Hannäs (V) §§ 1-33, 35-91 
  
Tjänstgörande ersättare för 
Vice ordföranden Tomas Rudin (S) Björn Sund (S) 
Christer Mellstrand (C) §§ 1-6  Arne Genschou (M) 
Hassan Said Mahamed (S) Annika Johansson Hansson (S) 
Daniel Helldén (MP) Tobias Olsson (MP) 
Elina Åberg (MP) § 17, § 31 Åsa Öckerman (MP) 
Björn Ljung (FP) § 34 Sahar Almashta (FP) 
Maria Hannäs (V) § 34 Sebastian Wiklund (V) 
  
Ersättarna Maria Elgstrand (M) §§ 7-91 
 Arne Genschou (M) §§ 7-38, 40-91 
 Sahar Almashta (FP) §§ 1-33, 35-91 
 Åsa Öckerman (MP) §§ 1-16, 18-30, 32-91 
 Sebastian Wiklund (V) §§ 1-33, 35-91 
  
 
Dessutom närvarade stadsbyggnadsdirektören Susanne Lindh och stadsbyggnadskontorets 
avdelningschefer samt handläggande tjänstemän i de aktuella ärendena. 
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§  9 
Startpromemoria för planläggning av Anholt 1, Jyllandsgatan i 
stadsdelen Kista (ca 250 lägenheter varav 150 
studentlägenheter, förskola, ungdomsgård), Dnr 2012-07311-54 

 
Beslut 
Stadsbyggnadsnämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Regina 
Kevius m.fl. (M), Björn Ljung (FP), Christer Mellstrand (C), Erik 
Slottner (KD), Tara Twana m.fl. (S) och Elina Åberg m.fl. (MP): 
 
1 Stadsbyggnadsnämnden beslutar att i huvudsak bifalla kontorets 

förslag till beslut, samt att därutöver anföra följande: 
 
 Den föreslagna nya bebyggelsen i kvarteret Anholt innebär många 

nya hem med varierad arkitektur på en plats med goda 
kollektivtrafikförbindelser. Stadsbyggnadsnämnden konstaterar att 
fler studentbostäder är en angelägen fråga och att Kista är en plats 
med flera höga byggnader. Vi anser därför att en betydande höjning 
av förslagets tio våningar höga studentbostadshus ska prövas inom 
ramen för det kommande planarbetet.  

 
Handlingar i ärendet 
Stadsbyggnadskontorets tjänsteutlåtande från den 25 mars 2013. Bil § 9  
Utlåtandet avser startpromemoria för planläggning av Anholt 1 i 
stadsdelen Kista. Kontoret förslår att stadsbyggnadsnämnden beslutar 
enligt följande: 
 
 Ge kontoret i uppdrag att påbörja planarbete i enlighet med 

kontorets tjänsteutlåtande. 
 
Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut 
1) Ordföranden Regina Kevius m.fl. (M), Björn Ljung (FP), Christer 

Mellstrand (C), Erik Slottner (KD), Tara Twana m.fl. (S) och Elina 
Åberg m.fl. (MP) föreslår (se beslutet). 

 
2) Maria Hannäs (V) föreslår att stadsbyggnadsnämnden beslutar i 

enlighet med kontorets förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Regina Kevius (M) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt förslag från Regina Kevius m.fl. (M), 
Björn Ljung (FP), Christer Mellstrand (C), Erik Slottner (KD), Tara 
Twana m.fl. (S) och Elina Åberg m.fl. (MP). 
 
Reservation 
Maria Hannäs (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag till beslut. 
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Särskilt uttalande 
Särskilt uttalande lämnas av Tara Twana m.fl. (S), Elina Åberg m.fl. 
(MP) och Maria Hannäs (V) enligt följande: 
 
 Förslaget utgör ett positivt tillskott av såväl bostäder som 

studentbostäder. Studenter är generellt en grupp som sällan har 
egen bil, utan förlitar sig på cykel och kollektivtrafik. Det är därför 
särskilt viktigt att cykelmöjligheterna i området inte försämras utan 
förbättras i samband med den nya byggnationen. Även P-normen 
bör minskas.   

  
Särskilt uttalande lämnas av Elina Åberg m.fl. (MP) enligt följande: 
 

I det fortsatta planarbetet anser Miljöpartiet att parkeringsnormen 
ska sättas på maximalt 0,3 med tanke på det kollektivtrafiknära 
läget och andelen studentbostäder. En väsentligt sänkt 
parkeringsnorm underlättar troligtvis finansieringen och kan också 
minska andelen hårdgjord markyta i projektet.  
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